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l.)Na tak zwanym ,,placu cyrkowym" pomigdry ulicami Kaliskq,
''" Broniewskiego i Kruszyrisk4, odbywa sig cyklicznie handel obwoZny.

Mieszkaficy pobliskich blok6w przy ul. Dziewifrskiej i Sm6lskiej
narzekajq,2e handluj4cy zaimiecaj4pergole w pobli2u ich domostw.
Ponadto handluj4cy zalatwiaj4 swoje potrzeby fizjologiczne w ich

kt6rymi dysponuje PGK,,Saniko" sp. z o. o. mog? temu problemowi _
zagrulaj4cemu zdrowie i ficie dla u4tkownik6w pom6c, tylko
czgstotliwo6d ich uzycia jest zbyl mala.

3. Proszg o informacjg, czy oddananiedawno do uirycianowa linia
technologiczna do segregacji i odrysku r6imychmaterial6w z
od,n_ad9w komunalnych, sortowanych na Machnaczu, spelnia
zaHadane wysokoSci i normy. Nowa linia sortowania zamontowana
przezPGK,,Saniko"sp. z o. o. kosztowala ponad 30 mln zl., a z
informacji kt6re posiadam- jej efektywnos6- jest mikoma i daleka oo
zakladanych zalohen.

4. Proszg o informacjg jaki byl calkowity koszt naprawy i przebudowy
zapadnigtego przyczolkamostowego, pt y o""i Zglowi4czcenu uii"y
Wysokiej. Proszg r6wnie| poda6 ile z calkowitej kwoty uzyskalo
MPWiK sp. z o. o. od firmy ubezpieczeniowej.

5. UZytkownicy niedawno wyremontow anej przez miasto Sciezki
rowerowej, prowadz4cej w kierunku Wikaryjki (w granicach
admini stracyjnych miasta) narzekaj4 na ni er6wno6ci i pgknigcia
powoduj4ce utrudnienia w jefldzie.pytajq czy w ramach gwarancji
moZna u4rskai naprawg tych uszkodzei i niedogodno6ci od
wykonawcy tego zadaria.

6. Proszg o ilformacjg jakie jest zadtulenie Spolki MpEC. Wjakiej
wysokoSci i na jakich warunkach splaty zaci4gnigto fuedytia zakup
mialu wgglow ego przez tq firmE.



1 Na wnioski os6b starszych, schorowanych i niepelnosprawnych,
proszg o zlikwidowanie sporego wypighzenia chodnika na ulicy
Mtynarskiej 10/10 stanowi4cego zagrolenie dla nasrych
mieszkaric6w.
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